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خبـر تست کرونا کارمندان شهرداری صدرا در حال انجام است
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از اداره روابط عمومی و اطلاع رسانی شهرداری 
صدرا از آنجا شهرداری به عنوان یکی از اماکن پرتردد به شمار می رود و امکان 
ابتلای شهروندان  از  به منظور پیشگیری  بالا است،  این مکان  انتقال ویروس در 
و کارکنان شهرداری، بصورت مستمر اقدام به انجام تست کرونا در بین تمامی 

کارکنان و کارگران شهرداری صدرا می شود.
و  کارمندان  از  کرونا  تست  مرحله  سه  تاکنون  کرونا  ویروس  شیوع  ابتدای  از 
کارگران شهرداری صدرا صورت گرفته و مرحله چهارم نیز ۱۲ اسفند آغاز شده 
است.سلامت شهروندان مراجعه کننده به شهرداری و کارکنان شهرداری و تمامی 

شهروندان صدرا از اولویت های مهم این شهرداری است، از این رو همواره تأمین 
برای مراجعین  تهیه مواد ضدعفونی کننده  برای کارکنان، تست کرونا،  ماسک 
ارائه شده توسط شهرداری صدرا در یک سال  از مهمترین خدمات  و کارمندان 

گذشته بوده است.
مراحل تست گیری در شهرداری به این صورت است که ابتدا تست های سریع 
گرفته شده، سپس از افرادی که تست سریع آنها مثبت و یا مشکوک به مثبت 
باشد تست تکمیلی pcr گرفته خواهد و پس از آن خدمات درمانی متناسب ارائه 

خواهد شد.

مدیرکل کتابخانه های عمومی فارس خبر داد؛

 راه اندازی میز مرجع مجازی
در کتابخانه های فارس

مدیرکل راه و شهرسازی فارس؛

نزدیک به 1900 کیلومتر از انواع راه ها
در فارس در حال ساخت است

استاندار فارس در دیدار با معاون توسعه روستایی و مناطق محروم ریاست 
جمهوری با اشاره به لزوم کمک به ایجاد بستر سرمایه گذاری در راستای 
معاونت  همکاری  با  موضوع  این  کرد:  عنوان  روستایی،  اشتغال  ایجاد 
توسعه روستایی و مناطق محروم کشور همچون سال های گذشته در قالب 

پرداخت تسهیلات ارزان امکان پذیر خواهد شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی استانداری فارس، 
محروم  مناطق  و  روستایی  توسعه  معاون  با  دیدار  در  رحیمی  عنایت الله 
ایجاد بستر سرمایه گذاری  به  به لزوم کمک  با اشاره  ریاست جمهوری 
در راستای ایجاد اشتغال روستایی، عنوان کرد: این موضوع با همکاری 
معاونت توسعه روستایی و مناطق محروم کشور همچون سال های گذشته 

در قالب پرداخت تسهیلات ارزان امکان پذیر خواهد شد.
 استاندار فارس در بخش دیگری از این دیدار و گفتگو به افزایش قیمت 
به  افزود:  اشاره کرد و  نیاز بخش کشاورزی روستایی  اولیه مورد  مواد 
دلیل نبود همخوانی قیمت محصول تمام شده با هزینه های صورت گرفته 
در این بخش در خواست ما نگاه ویژه و حمایت دولت از این چرخه مهم 

تولیدی کشور است.
وی تأکید کرد: استان فارس به عنوان قطب کشاورزی درخصوص این 

موضوع نیازمند حمایت ویژه است.
موضوعاتی  دیگر  از  مواد  این  گرانی  و  صنایع دستی  اولیه  مواد  کمبود 
با معاون توسعه روستایی رئیس جمهور  بود که دکتر رحیمی در دیدار 
به آن پرداخت. دکتر رحیمی با بیان اینکه کمبود مواد اولیه مشکلاتی 
برای تولیدکنندگان صنایع دستی ایجاد کرده که به حمایت و مدیریت 

دولت نیاز دارد.

 

و  روستاها  به  یارانه ای  قیر  تخصیص  عدم  به  همچنین  فارس  استاندار 
افزایش  را سبب  موضوع  این  و  اشاره کرد  دولتی  کاهش حمایت های 
در  را  روستایی  عمران  توسعه  در  رکود  که  دانست  عمرانی  هزینه های 

پی خواهد داشت.
دکتر رحیمی خواهان اختصاص کمک های دولتی به دهیاری ها و مجموعه 
روستاها شد و عنوان کرد: این کمک ها اگر به صورت نقدینگی انجام 
شوند و مشکلات مربوط به اسناد خزانه را نداشته باشد مؤثرتر خواهد بود.
مناطق  و  روستایی  توسعه  معاون  با  فارس  استاندار  رایزنی های  درنتیجه 
محروم رئیس جمهور مقرر شد مساعدت های لازم درخصوص موضوعات 

فوق انجام شود.
استاندار فارس در این دیدار قول های مساعدی نیز درباره توسعه راه های 
روستایی، تأمین آب شرب و توسعه اشتغال خانگی در روستاها از معاون 

رئیس جمهور گرفت.

استاندار فارس:

قول مساعد معاون رئیس جمهور برای رفع مشکل کمبود مواد اولیه صنایع دستی فارس

شهردار شیراز گفت: شهرداری شیراز به دنبال توسعه و بهسازی فضای 
سبز شهر شیراز است.

 سرویس خبری/ خدیجه غضنفری
حیدر اسکندرپور در آیین کاشت فضای سبز اولین پیاده راه سلامت، 
نگاه  گفت:  درختکاری  روز  با  همزمان  شیراز  دو  منطقه  در  ورزش 
شهرداری برای توسعه شهر به همه مناطق یکسان است و از یک سال 
پیش که این پروژه را کلنگ زنی کرده ایم همواره به دنبال این بودیم 

که یک پروژه قوی را به مردم ارائه دهیم.
بهسازی  و  توسعه  دنبال  به  شیراز  شهرداری  کرد:  تأکید  اسکندرپور 

فضای سبز شهر شیراز است.
وی با بیان این که اولین بار شهرداری شیراز روندی معکوس در حوزه 
باغات  مساحت  انقلاب  اوایل  در  گفت:  است،  داده  انجام  سبز  فضای 
قصرالدشت بیش از یک هزار هکتار بود که الان ۷۰۰ هکتار است یعنی 

۳۰۰ هکتار آن تفکیک شده و زمین و خانه شده است.
اسکندرپور ادامه داد: ما امسال برای اولین بار یک زمین یک هکتاری، 
نابود شده بود و همچنین  یک زمین ۳ هکتاری که زمانی باغ بوده و 
یک زمین ۱۶ هکتاری را تبدیل به باغ خواهیم کرد و این کار معکوس 

آنچه بوده که تاکنون در این حوزه رخ می داده است.
شهرداری شیراز با بیان این که به دنبال توسعه و بهسازی فضای سبز 
شهر شیراز هستیم گفت: در تمام مناطق فصلی سبز و درختان پارک های 
و بلوارها بهسازی و احیا شده اند و همچنین بذرهای کوهی مناسب در 
دامنه ارتفاعات شیراز کاشته شده است که در آینده می تواند فضای سبز 

خوبی برای شیراز ایجاد کند.
اجرای ۱۵۷ پروژه عمرانی در شهر شیراز

شهردار شیراز از اجرای ۱۵۷ پژوه عمرانی در سطح شهر شیراز خبر داد 
میلیارد تومان  از ۴۰۰  نیز بیش  و گفت: درمنطقه دو شهرداری شیراز 
بوده  بی سابقه  تاکنون  میزان پروژه  این  بوده که  انجام  پروژه در حال 

است.
به گفته وی پیاده راه سلامت و ورزش به طول دو کیلومتر، پارک یک 
هکتاری آیت الله قشقایی، تقاطع مدافعان سلامت با اعتبار حدود ۲۰۰ 
میلیارد تومان اعتبار هم اکنون در این منطقه در حال اجرا است همچنین 
یک زمین چمن استاندارد در این منطقه در حال ساخت است که می توان 

مسابقات فوتبال ملی را در آن برگزار کرد.
شهردار شیراز ادامه داد: پردیس سینمایی جوان در کنار پارک جوان به 
نظر من یکی از جذاب ترین و دوست داشتنی ترین پروژه های شهرداری 

شیراز است.
سالن  دو  سینما،  سال  پنج  شامل  پردیس  این  داد:  ادامه  اسکندرپور 
بوده  نفری  آمفی تئاتر، یک سالن کتابخانه و یک سالن همایش هزار 
که پیشرفته ترین تجهیزات سینمایی در آن به کار برده می شود به همین 

دلیل یکی از پروژه های فاخر شهرداری شیراز محسوب می شود.
به گفته وی سقف این سالن ها همکف با پارک بوده و بر روی سقف 
آن نیز فضای سبز ایجاد خواهد شد همچنین یک سالن آمفی تئاتر رو 
باز نیز در این مکان ایجاد می شود که می توان در تمام فصل تابستان در 

فضای باز آن برنامه فرهنگی برگزار کرد.
اسکندرپور ادامه داد: این پروژه به گونه ای است که می توانیم به تهران 

اعلام کنیم که جشنواره فجر در آن برگزار شود.
 شهردار شیراز با بیان اینکه امروز فشار زیاد اقتصادی بر دوش مردم 
است گفت: ما نیز متوجه این تنگنای اقتصادی هستیم اما با توجه به این 
که شهرداری یک دستگاه خدماتی است در حوزه اقتصادی کار چندانی 

نمی توانیم برای کاهش این مشکلات انجام دهیم.
برای  توان  تمام  با  باید  اقتصادی  داد: مسئولان حوزه  ادامه  اسکندرپور 
مجموعه  در  نیز  ما  و  کنند  کار  مردم  بر  اقتصادی  فشارهای  کاهش 
کار  به  را  خود  تلاش  تمام  مختلف،  پروژه های  انجام  با  شهرداری 
کشورشان  و  شهر  آینده  به  را  مردم  و  باشیم  امیدآفرین  تا  می گیریم 

امیدوار کنیم و بگوییم در این شرایط سخت نیز می توان کار کرد.
شهردار منطقه دو شهرداری شیراز نیز گفت: من از زمان آغاز کارم در 
این منطقه همواره سعی کرده ام تمام تلاشم را برای توسعه منطقه و رفاه 

مردم به کار گیریم.
منطقه  این  در  شده  اجرای  پروژه های  به  اشاره  با  شهریاری  غلامرضا 
افزود: اجرای این پروژه با همت و حمایت شهرداری شیراز، صورت 

گرفته و خیلی از آن ها نیز با دست خالی شروع شده است.
شهریاری تأکید کرد: کار کردن در این وضعیت اقتصادی و گرانی، 
کار هر کسی نیست و اگر حمایت مردم و مسئولان و سپاه و بسیج نبود 

این پروژه ها به نتیجه نمی رسید.
به گفته وی از جمله پروژه های عمرانی اجرا شده در منطقه دو شهرداری 
شیراز را می توان به پروژه بولوار آیت الله قشقایی، زمین چمن مصنوعی، 
فرهنگ سرا، پردیس سینمایی، اولین مجموعه فرهنگی - ورزشی ویژه 

بانوان توی شیشه گری و...اشاره کرد.
ادامه داد: دومین مجموعه فرهنگی  منطقه دو شهرداری شیراز  شهردار 
ورزشی ویژه بانوان در بولوار آیت الله قشقایی بانوان اجرا می شود که 

این موضوع نشان از توجه ویژه شهرداری به این قشر از جامعه است.
شهردار منطقه دو شهرداری شیراز تأکید کرد: ما آینده را باید جوری 
بسازیم که هم زن و هم مرد در جامعه بتواند در آرامش و رفاه به دنبال 

ورزش و سرگرمی خودشان باشد.
فرمانده ناحیه بقیه الله )عج( نیز در این مراسم گفت: قرارگاه »مردم یاری 
شهید اسکندری« در سپاه با هدف کمک رسانی به مردم ایجاد شده و 
همگام با شهرداری و سایر دستگاه های خدماتی و اجرایی تلاش می کند 

بخشی از مشکلات جامعه را رفع کند.
سرهنگ پاسدار مجید علی پور همچنین از تلاش ها و اقدامات شهرداری 
تشکر کرد و  دارند،  مناطق محروم و جنوب شهر شیراز  توسعه  برای 
گفت: تاکنون در هر جایی که به کمک شهرداری برای رفع مشکلات 

نیاز داشتیم با ما همکاری خوبی داشته اند.
وی با تشکر از اقدامات شهردار منطقه دو نیز ادامه داد: باید با اجرای 
شهرداری  دو  منطقه  برخورداری  و  ارتقا  دنبال  به  مختلف  پروژه های 

شیراز خواهد و خدمت رسانی باشیم. 

شهردار شیراز عنوان کرد؛

مدیرکل بهزیستی استان فارس عنوان کرد؛

دو میلیارد و ۲00 میلیون ریال مشارکت 
در خرید قطعات پازل همدلی در فارس

رئیس کمیسیون صادرات، واردات و گمرک اتاق

بازرگانی فارس:

نباید به هر کالایی برچسب قاچاق زده شود

مدیرکل پشتیبانی امور دام فارس خبر داد:

 آغاز توزیع مرغ و گوشت گوساله منجمد
در فارس


